

## **NOMINATING COMMITTEE**

### **Terms of Reference**

The Nominating Committee provides advice and makes recommendations to Council about membership of various Council committees, taking into account preferences expressed by Council members and puisne judges and the need for balanced regional and jurisdictional representation.

Specifically, the Committee:

- makes recommendations, at the annual meeting of Council, for the appointment of Council members to all committees except the Conduct Committee, the Appeal Courts committee and the Trial Courts committee;
- makes recommendations, following consultation with the Council Chairperson, for the appointment of chairpersons of Standing Committees.
- makes recommendations, at the annual meeting of Council, for the appointment of puisne judges to various Council committees;
- makes recommendations, as needed, on policy issues relating to the composition of Council committees.

Approved September 2007

## **COMITÉ DES CANDIDATURES**

### **Mandat**

Le comité des candidatures donne des avis et présente des recommandations au Conseil au sujet de la composition de différents comités du Conseil, en tenant compte des préférences exprimées par les membres du Conseil et les juges puînés, ainsi que de la représentation équitable des régions et des ordres de compétence.

Spécifiquement, le comité :

- présente des recommandations, lors de la réunion annuelle du Conseil, pour la nomination des membres du Conseil à tous les comités, sauf le comité sur la conduite des juges, le comité des cours d'appel et le comité des cours de première instance;
- présente des recommandations concernant les présidents des comités permanents après avoir consulté le président du Conseil;
- présente des recommandations, lors de la réunion annuelle du Conseil, pour la nomination des juges puînés à divers comités du Conseil;
- présente des recommandations, au besoin, sur des questions de politique touchant à la composition des comités du Conseil.

Approuvé en septembre 2007